
 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Onsdag, den 22. juni kl. 18  

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

3. Meddelelse fra formanden 

4. Næstformanden 

 Slæbestedet til jollerne er klar til sommerstævnet, takket være de 

 flittige hjælpere!  Budgettet holdt og der vil blive monteret en kæde 

 med lås, så ingen fristes til at søsætte tungere både i slæbestedet, det er 

 det ikke beregnet til!! 

5. Kasserer 

 Kaffemaskinen i klubhuset er alt for dyr i forhold til behovet og vil blive 

 fjernet. 

 Nyt, opdateret havnekartotek bliver ophængt og lagt på hjemmesiden. 

 Ekstra grus på pladsen lægges ud og de gamle grills repareres eller 

 udskiftes - de er "udbrændte". 

6. Sekretær 

 3 fremtidige mødedatoer: 31/8 - 28/9 og 26/10. 

7. Medlemsforhold 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

 Sommerstævnet har tilmelding fra 88 deltagere (40 ungdomssejlere i 3 

 bådtyper). Infomail vedr. stævnet vil blive udsendt til alle HSC-

 medlemmer via Conventus programmet. 



9. Broudvalg 

 Samtlige bøjer i fjorden er blevet efterset af bøjelauget. 

10. Pladsudvalg 

 Private effekter, der opbevares i skurene, fylder meget og skaber 

 pladsproblemer - har du noget stående så få det venligst fjernet. Både, 

 der henstår midt på pladsen og ikke skal i vandet i sommer, vil blive 

 flyttet til en mere hensigtsmæssig placering sidst i august. 

11. Sejludvalg 

 "Blå Bånd" og Sct. Hans arrangementet er opslået på hjemmesiden. 

12. Klubhusudvalg 

 Nyt rengøringsselskab er i færd med at udregne tilbud på rengøringen i 

 klubhuset.  Oprydningen på pladsen og i klubhuset forløb igen i år til 

 alles tilfredshed - deltagerne blev belønnet med grillpølse og læskedrik. 

13. Eventuelt 

 Omtale af HSC på hjemmesider og havnelodser er mangelfuld, 

 misvisende eller mangler helt - Dansk Sejlunion vil blive kontaktet for en 

 opdatering. 

 

Asger Sorgenfri 

Sekretær  


